
Referat styremøte i FAU på Førre skole 
FAU-møte 2, skoleåret 2021/2022  
 
Dato: 4.11.21 
Kl 1800-1930 
 
Sted: Personalrom 
 
Inviterte deltakere:  
1A Irene Fjøren Skjervheim   1B Benedichte Bø Furlund  
2A Kristian Helgesen     2B Nina Ljones  
3A Elisabeth Odland     3B Susanne Ruud Stakkestad 
4A Bjørn Horgen     4B Elisabeth Tørring  
5A Sissel Ånestad  
6A Bente Johanne Aasland Bratthammer   6B Karina Olsen Kjetilstad  
7A Jarle Bruntveit    7B Marianne Nygaard  
Rektor: Morten Salvesen  
 
Forfall: Susanne Ruud Stakkestad, Jarle Bruntveit 
 
Referent: Bjørn Horgen 
 
Saksliste 
 

Sak 
nr 

Sak Oppsummering Eventuell 
oppfølging/ansvar 

1 Brønnøysundregistrene, 
økonomi, bankkonto 

Kristian sjekker tilgang til konto.   FAU 
har omtrent 8900.- på konto. 

 

2 Hvordan går det med 
trafikksikkerheten? 

Rektor har ingenting å si på dette nå. 
Går for det meste bra.  
Politiet har hatt politikontroller og 
kommer mest sannsynlig til å ha flere.  
Info fra TKFU er at skolene kan få noe 
midler fra kommunen, det blir jobbet 
med i TKFU. 

 

3 Leirskole for 
barneskolene i Tysvær 

Det er variabelt hva som er praktisert i 
Tysvær kommune.  
Karina tar dette videre i neste TKFU-
møte. Det skal være lik praksis i 
kommunen.  

Karina 

4 Nissemarsj Nissemarsj er satt på vent grunnet 
smittesituasjon som er på vei oppover. 
 
Det må bli noe til våren istedenfor.  
Karina tar det inn i møtet til neste år. 

Karina 



8 Natteravner Karina har tatt kontakt med Frakkagjerd 
ungdomsskole sitt FAU om de vil ha 
hjelp til natteravner, har fått melding 
om at de har kontroll og trenger ikke 
noe hjelp.  
Obs på at FAU kan få spørsmål om å 
stille.  

 

9 Info fra rektor  
Morten, ønsker lys og 
prosjektor i salen 

Spørsmål om FAU kan være med å 
spleise på utgiftene til dette. Er det 
mulig å lage til noe arrangement eller 
finne på noe for å få penger til dette?  
Lys og projektor virker ikke, (projektor 
passer ikke til lerret). Første punkt er for 
Morten å finne ut hva det koster og vil i 
første omgang ta dette videre med 
kommunen som bør være den som 
finansierer dette.  

Morten S.  

10 Info fra rektor 
Elevundersøkelse i uke 
45 

Det blir lekse for å få dette utført, det 
må skrives på alle Facebook-sidene med 
oppfordring til å delta.  

FAU-medlemmer 

12 Info fra rektor 
Refleksens dag.  
 
 
Lykter fra Røde Kors. 

Refleksens dag ble gjennomført sammen 
med elevrådet som i praksis gjorde det 
meste av jobben, vel utført av elevrådet! 
 
Info. 
23. november kommer Røde Kors og 
monterer lykt på sykler uten lykter.  
 

 

11 Politikontakt møte  Info fra Bjørn Horgen om møtet. Det var 
et meget bra informasjonsmøte som 
absolutt alle burde fått med seg, mye 
god informasjon om hvilke sosiale 
medier ungene og ungdommen bruker, 
samt god informasjon om hvordan de 
bruker og misbruker mediene.  
Det var lite oppmøte av foreldre, ca. 35 
stk. Læring til neste år er at det kanskje 
bør være obligatorisk oppmøte for å få 
flere med.  Også kalle dette annet enn 
nettvett da dette kanskje er et 
"oppbrukt" navn.  

 

13 Joggedagen Jogget inn nesten 50000.-!! må kjøre 
skryt! (dette i tillegg til 70000,- som ble 
samlet inn i vår)  masse skryt til foreldre 
her. !!   

Bjørn  

14 EL-sparkesykkel Er blitt bedre etter info om trygg 
skolevei.  

 



15 Mellomtrinnet 
anbefaler. 
Hjelm.  
10-årsgrense 
 

Anbefaler at alle bruker hjelm når man 
bruker både EL og vanlig sparkesykkel. 
Man ser mange nestenulykker og man 
er redd for ungene.  Bjørn lager en sak 
til Facebook.  
Trygg Trafikk og Førre skole/FAU 
anbefaler at man er fylt 10 år/slutten av 
4. klasse før man bruker sykkel og 
sparkesykkel.  
 
Setning om at om man gir ungen sin lov 
til å sykle så kan dette gjøre til at andre 
får et utilsiktet press til å la sitt barn 
sykle før man hadde planlagt.  

Bjørn 

16 Oppfordring til 
klassekontakter. 

Lage til en egen samling før jul, med 
innsamling til klassekassen, elever 
sammen med foreldre. Bruk av skolen, 
gymsal, Åsmundbu osv.  
Hvert FAU-medlem kontakter 
klassekontakter for gjennomføring 

FAU kontakter 

17 Sak fra 5 klasse Trygg skolevei.  Ønske om gangvei 2km i 
alle retninger fra skolen. Ønske om brev 
fra FAU til kommunen.  Her er det snakk 
om spesielt Høieveien (Småje). Og 
Stakkestad.  Gangvei inntil 2km.  
Det er 1-4 klasse som får taxi, de over 
må gå.  
Info fra Karina om TKFU har informert 
om en trafikksikringsplan som sier noe 
om gangvei.  

Karina 

18 Info fra 5 klasse Foreldre veldig fornøyd med at iPad/PC 
er på skolen i ferier. 

 

19 Sak fra 5 klasse 
Joggedag 

Sponsor, det ble fort skille på barna når 
man gjorde det på denne måten da 
noen fikk mange sponsorer (store 
familier) mens andre fikk få. Dette 
skaper et skille mellom barna, 
oppfordring til skolen å gjøre dette på 
annen måte som ikke skaper skille. 

 

20 Sak fra 5 klasse 
Squid games 

Info om at elever leker Squidgame i 
friminutt.  
Finne lenke fra barnevakten om 
Squidgame og legge ut på Facebook til 
deling.  

Bjørn.  

21 Skryt til Morten 
(rektor).  

Skryt fra FAU til at rektor er mye ute i 
friminuttene og samt Facebook gruppa 
han har opprettet.  

 



22 Felles 17mai tog for 
Førre Frakkagjerd? 

Dette har vært tatt opp en del ganger 
før. Argument sist var vanskelig 
organisering i forhold til trafikksikkerhet.  
FAU ser heller ikke hvordan dette skal 
kunne organiseres uten at en av skolene 
ender opp for langt unna skolen. 

 

23 Info fra Førre 
ungdomshus 

Anbefaler at foreldre stiller opp som 
vakter på diskotek om de blir spurt eller 
ser i info at det trengs. Sist disko var det 
300+ barn på disko og det er 
utfordrende for de som driver Førre 
ungdomshus.  FAU anbefaler også Førre 
Ungdomshus å samarbeide mer med 
FAU og skolen for å få tak i vakter.   
Lage en onepager til å dele på Facebook-
sider.  

Elisabeth Odland 

 Dato neste møte Torsdag 20 januar kl 1800  

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Facebook innlegg.  
 
Joggedagen 
Førre ruler på pengeinnsamling. Nesten 50000.- ble samlet inn under joggedagen, stor takk 
til alle som bidrog! 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Hjelm og 10 års anbefaling 
 
FAU og skolen minner om at Trygg Trafikk og Førre skole anbefaler 10-årsgrense på sykling til 
skolen, samt bruk av hjelm på alle typer sykler. Anbefalingen gjelder både vanlig sykkel, 
sparkesykkel og EL-sparkesykkel. 
Som foreldre kan man også ha i tankene at det er de første som får lov som skaper et 
gruppepress for resten av klassen om man velger å la barnet sitt starte tidligere med sykling 
til skolen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Squidgame 

 
Til de som lurer på hva dette er og hva man bør passe på.  
https://www.barnevakten.no/squid-game-startside/ 
 

https://www.barnevakten.no/squid-game-startside/

